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Wnioskodawca :

Dotyczy : petycja 

Szanowny Panie Premierze,

PETYCJA

o podjęcie inicjatywy ochrony praw nabytych w związku wdrożeniem od 

01.01.2024 roku -Świadczenie wspierające to nowe świadczenie 

kierowane bezpośrednio do osoby z niepełnosprawnością. Przez Pana

Premiera - poprzez :

1



Na podstawie art. Ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach Dz.U. 2014 poz. 1195, 
składam petycje w zakresie :

Uznanie, w ustawie o Świadczeniu wspierającym procedowanym przez 

Rząd i Sejm RP, że osoby, u których niepełnosprawność powstała 

od urodzenia posiadające orzeczenie o niepełnosprawności w stopniu 

znacznym wydanym na okres bezterminowym nie muszę się stawiać do 

komisje wojewódzkie orzekające o niepełnosprawności.

Szanowny Panie Premierze, osoby niepełnosprawne od urodzenia 

posiadające orzeczenie o niepełnosprawności w stopniu znacznym 

wydanym na okres bezterminowym nie muszę się stawiać do komisje 

wojewódzkie orzekające o niepełnosprawności, to osoby wymagające 

szczególnej pomocy, gdyż są oni najbardziej chorzy -  chorujący 

na dziecience porażenie mózgowe, często mają oni porażenie cztero 

kończynowe, moją problemy z samodzielnym przemieszczeniem się tym 

samym uzasadniane jest wprowadzenie zasady, że :

Że osoby, u których niepełnosprawność powstała od urodzenia 

posiadające orzeczenie o niepełnosprawności w stopniu znacznym 

wydanym na okres bezterminowym nie muszę się stawiać do komisje 

wojewódzkie orzekające o niepełnosprawności. Dostają od

01.01.2024 roku, Świadczenie wspierające z mocy ustawy. Poprzez 

tylko złożenie obecnego orzeczenia wraz z wnioskiem.

Prowadzenie w/w rozwiązania jest uzasadnione z punktu sensu w/w 

świadczenia. Osoby poruszające się na wózku inwalidzkim



posiadające orzeczenie o niepełnosprawności w stopniu znacznym 

wydanym na okres bezterminowym, powinny mieć prawo do w/w 

świadczenia z mocy ustawy. Gdyż będą one miały duży problem z 

samodzielnym dotarciem do Komisji.

Merytoryczne argumenty :

- myślę, że komisja może poprzeć rozwiązanie, żeby osoby niepełnosprawne posiadające od 
urodzenie I grupę - stopień znaczny, żeby mieli prawo z mocy ustawy do świadczenia bo:

- takie rozwiązanie obniża koszty prowadzenie kosztów prowadzającego świadczenie.

- świadczenie obsługiwane będzie przez ZUS, tym samym jest uzasadnione w/w poprawka 
tj. osoby niepełnosprawne posiadające od urodzenie I grupę - stopień znaczny, żeby mieli 
prawo z mocy ustawy do świadczenia.

tym samym, jest uzasadnione to, żeby ZUS z urzędu - na wniosek przyznawał świadczenie 
tylko po złożeniu wniosku wraz z kopią orzeczenia.

Takie rozwiązanie obniży koszty o co najmniej o 50% kosztów poprzez obniżenie tj. 
kosztów związanych z kosztami komisji orzekających.

Proszę o przesłanie pilne do Komisji Sejmowej celem rozpatrzenia.

Wnioskodawca


